
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2017. november 07-i 
NYILVÁNOS üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen  voltak: dr.  Bakó  Krisztina  elnök,  Császárné  Kollár  Tímea,  Löfler  Dávid,
Simándi Szelim és Stift Nándor képviselők, dr. Czuczor Gergely, Matuszkáné Papp
Ilona Marian és Spányik József nem képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol voltak: Becz György képviselő.

Jelen  voltak  továbbá:  Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Lőrincz  Mihály  műszaki
ügyosztályvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,  Barta  Gáborné  pénzügyi
irodavezető, Karsainé Kovács Judit köznevelési és közoktatás osztályvezető, Géczy-
Gaál Szilvia kulturális ügyintéző.
  

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság rendkívüli ülésén! A Bizottság 9 tagja közül 8 tag jelen van,
megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes, az ülést 1635 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  felkérte  Stift  Nándor  képviselő  tagot,  aki  jelezte,  hogy
vállalja a feladatot.  

A Bizottság 8 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Stift Nándor képviselő tag
legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

A Bizottság,  miután  észrevétel,  javaslat  a  napirendhez  nem érkezett,  a  kiküldött
meghívó szerinti napirendjét 8 egyhangú igen szavazattal elfogadta. 

63/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és Sport  Bizottsága úgy dönt,  hogy Stift  Nándor képviselő tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
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NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi hatáskör:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési koncepciója
2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedéves

végrehajtásáról szóló beszámoló
3.)  Az  önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák  felvételi  körzethatárainak

megállapítása
4.)  Együttműködési  megállapodás  meghosszabbítása  a  Törökbálinton  működő

Izgiland Játszóházzal 
5.) Az Érdi Tankerületi Központ Fejlesztési Koncepciója 2017 – 2022. véleményezése
6.)  Intézményvezetői  megbízás  meghosszabbításának  véleményezése  az  állami

fenntartású,  Kesjár  Csaba  Általános  Iskola  2.  vezetői  ciklusra  vonatkozó
intézményvezetői megbízásához 

II. Bizottsági hatáskör:

7.) Indiai tánc workshop és előadás támogatási kérelem 

Napirend előtti hozzászólások: 

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: mint iskolaigazgató lenne egy
olyan  bejelentése,  hogy  mint  a  budaörsi  Szent  Benedek  Iskola  igazgatójaként
október 30-án aláírt egy olyan levelet, ami a II. János Pált ábrázoló szobor és az
azon levő kereszttel kapcsolatban lett egy felajánlásuk, ami kifejezetten az iskolának
az akciója volt, amit a fenntartó utólagosan támogatott, illetve saját szakállára indított
el és ebben az ügyben, ha lesz ilyen fejlemény – bár egyre kevésbé van rá esély –
nyilván hivatalosan is meg fogják keresni az önkormányzatot, hogy támogatásáról,
illetve  segítségéről  kérhessék.  A  kereszt  ideszállításával  kapcsolatban  nyilván
hallották  már  a  tájékoztatást,  hogy  külsős  cégek,  magánszemélyek  és  maga  a
kormány  is  vállalta  az  ezzel  kapcsolatos  adminisztrációs  és  anyagi  terheket.  Az
alapcélja nem az volt, hogy ténylegesen meg is szerezzék ezt a keresztet, hanem a
hitük mellett való kiállásnak volt a szimbolikus cselekménye. Nincs kizárva azonban,
hogy lesz ilyen jellegű fejlemény, hogy esetleg meg is kapják. Bizonyára értesültek
róla,  hogy Lengyelországban,  már  ennek kapcsán aláírásgyűjtés  kezdeményezés
indult el, aminek a darabszáma – tudomása szerint – már átlépte a 40 ezer főt. Ez
inkább  a  keresztény  Európának  a  féltése  és  védelmében  tett  gesztus  és
figyelemfelhívás volt. Reményei szerint, itt meg is áll a történet és a jövőben nem kell
hasonló cselekményekre sort keríteniük.             

Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési koncepciója

Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető:  Részletesen  ismertette  az  előterjesztést,
melynek során elmondta: 
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Az  önkormányzatok  költségvetési  koncepció  elkészítésének  kötelezettsége  már
2014-ben megszűnt, de fontosnak tartották mindig, hogy készüljön ilyen előterjesztés
annak  meghatározása  céljából,  hogy  a  következő  évre  vonatkozó  költségvetési
javaslat  összeállítására,  mik  legyenek  a  tervezési  alapelvek,  illetve  a  Képviselő-
testület  már  kapjon  egy  előzetes  információt,  előzetes  számítási  adatok
vonatkozásában, hogy ők hogy látják, illetve hogyan lehet majd elkezdeni a tervezési
munkát. A bevezetést követően, részletezte a 2018-as évre vonatkozó koncepciót és
kihangsúlyozta, hogy a táblázatokban szereplő bevételek és kiadások még nem a
végleges számok, hanem azok keretszámok, hiszen mind az állami támogatás, mind
a  kiadások  vonatkozásában  még  egyrészt  az  állami  támogatások  igénylésére
november  folyamán  fog  sor  kerülni,  aminek  a  visszaigazolása,  jóváhagyása
december végéig történik meg. Tehát, a pontos összeget a költségvetési javaslatban
fogják szerepeltetni, de nagyságrendileg már most is be tudják mutatni. A kiadások
vonatkozásában – korábbi években is alkalmazták a tervezési metodikában – bázis
alapú,  ami  az  előző  év  teljesítési  adataira  épülő  tervezési  mód.  Tehát,  ennek  a
figyelembevételével keretszámokat hoznak ki.         
A koncepció  nagyságrendileg  megmutatja,  ami  szándékuk  volt,  és  amit  Budaörs
Város  Önkormányzata,  a  Képviselő-testület  először  láthat,  hogy  a  2018-ra  –
számításaik alapján – először fordul elő az önkormányzat költségvetésénél, hogy a
költségvetési egyenleg negatív és ezen belül a működési költségvetés egyenlege,
ami nagyon fontos  és lényeges,  és természetesen szintén negatív  előjelű  és azt
jelenti,  hogy a működési bevételek, az előre prognosztizált kiadási előirányzatokat
nem fogják fedezni. Ezt már a 2017. évi költségvetésnél is jelezték, bár ott ez még
pozitív egyenleg volt, de ez a pozitív egyenleg az évek során egyre kisebb lett, és ez
2017-ben már azért változott ilyen mértékben, mert 2017-ben került bevezetésre a
költségvetési  törvényben  meghatározott  szolidaritási  hozzájárulás,  ami  egy  olyan
kivetés, amit egyáltalán nem nevezhet szolidaritásnak, hiszen nem minden települést
érint. Egyetlen egy adót, a helyi iparűzési adót veszi figyelembe. Már 2001-ben be
lett  vezetve  egy olyan  rendszer,  ami  a  helyi  iparűzési  adót,  az  iparűzési  adóerő
képességet vizsgálta az önkormányzatok tekintetében és egyes állami támogatások
vonatkozásában jelentett ez némi elvonást. Befejezésként még elmondja: 2014-től
megváltozott  az állami finanszírozási rendszer,  maradt az adóerő képesség miatti
vizsgálat az egyes kötelezően ellátandó önkormányzati feladatokhoz rendelt állami
támogatás  esetében,  ez  nagyságrendileg  2014  óta  400-500  millió  közötti
bevételkiesést  jelentett  mindig  is  az  önkormányzatnak.  Ehhez  2017-ben  bejött  a
szolidaritási  hozzájárulás,  ami  azt  jelenti,  hogy  már  a  2017.  évi  költségvetést  is
jelentősen  érintette,  de  nem  hozott  a  költségvetésben  olyan  mínuszt,  ami  a
költségvetési  egyensúlyt  megrengette  volna,  de  természetesen  az  önkormányzat
saját  forrásaiból  olyan  jelentős  mértékű  elvonást  jelentett,  amit  eddig  a  város,
fejlesztésekre tudott fordítani. A szolidaritási hozzájárulás mértéke 2018-ban tovább
fog emelkedni. 2017-ben a helyi iparűzési adónál azt látják, hogy bevétel elmaradás
van, de hogy ennek a mértéke év végéig hogyan alakul, azt sajnos jelen pillanatban
nem  tudják  megmondani,  hiszen  egyrészt  az  eltérő  üzleti  évesek  folyamatosan
fizetnek,  illetve  december  20-a  egy  nagyobb  befizetés,  mert  itt  a  feltöltési
kötelezettségüknek tesznek eleget azok a vállalkozások, akik erre kötelezettek. Hogy
milyen bevételek fognak beérkezni, illetve milyen bevétel elmaradások lesznek, azt
csak a határidő leteltét követően fogják látni. A 2018-as bevételi tervnél már ezzel a
bevétel  elmaradással  kell  valamelyest  számolniuk.  A  szolidaritási  hozzájárulás
mértéke 2018-ban 2.140.000.000 Ft lesz. Fentiek mind hozzájárulnak ahhoz, hogy a
rendelkezésre  álló  források  és  a  kötelezően  ellátandó  feladatok  ellátásához
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kapcsolódó  kiadások  egyenlege  sajnos  várhatóan  így  alakul.  Az  előterjesztés
keretében  javaslatot  tesznek  arra,  hogy mindenféleképpen  meg kell  születniük  a
döntéseknek,  mind  a  két  oldal  tekintetében.  Egyrészt,  a  bevételeknél  el  kell
gondolkodni,  hogyan  lehet  a  bevételeiket  növelni  hosszútávon,  hogy  minél  több
bevételük  legyen  a  saját  források  vonatkozásában,  illetve  egyes  kiadások
tekintetében,  milyen  racionalizálásra,  milyen  csökkentésre  kerülhetne  sor  annak
érdekében,  hogy  a  költségvetési  egyensúly  helyreálljon  és  2018-ra  ilyen
költségvetési javaslatot tudjanak majd a Képviselő-testület elé terjeszteni.             

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: Úgy emlékszik, hogy 0,1%-kal
tervezik megemelni az iparűzési adó mértékét – 1,8-ról, 1,9-re -. Tudja, hogy éveken
keresztül  lamentáltak azon,  hogy szabad-e,  nem űzik-e el,  illetve  veszítenek-e el
ezzel  adózókat.  Megérti,  hogy itt  kell  valamiben gondolkodni,  hogy mivel  lehetne
emelni  a  bevételt,  csak hogy nincs-e ebben esetleges veszély,  hogy nagyadózót
veszítenek el? A másik a telekadó és ebben azt kérdezné, mert nem emlékszik a
mértékére,  hogy ez  nagyobb  súlyú-e,  sok  embert  érint-e  a  városban,  vagy csak
néhány 100-as a nagyságrend? 

Becz György képviselő úr megérkezett, a Bizottság létszáma: 9 fő.

Vágó Csaba kabinetvezető:  Amikor dr. Czuczor Gergely települési képviselő volt,
azt  javasolták,  hogy emeljék fel  végpontig,  azaz maximumra az adó mértékét  az
akkori  1,8-ról,  2,0-re.  Hogy lehet-e  összefüggést  keresni  kisebb,  nagyobb  cégek
elvándorlása és az emelkedés között – teszi fel a kérdést? Akkor éppen nem volt
ilyen,  csak  félelem  volt  tőle,  viszont  amikor  kettőről  visszavitték  1,8-ra,  hogy
mégiscsak  őrizzenek  valami  vállalkozásbarát  jelleget,  akkor  egy  nagyadózó
mégiscsak elment. Nem gondolja, hogy szoros összefüggés lenne, amit csak azért
mond, mert ha valaki jövőre összepakolna és elmenne, nem feltétlenül ez lesz az
oka, de mindenképpen mérlegelték ők is ezt a lehetőséget. Mérlegelni pedig aközött
lehet, hogy marad egy milliárdos luk a költségvetésükben, hogy megpróbálnak ez
ellen valamit tenni. Ez az egyik.
A  másik,  hogy  az  építményadó  és  a  telekadó  bizonyos  nemei  mértékének  a
fölemelése  alapvetően  a  gazdálkodó  szervezeteket  érinti,  tehát  a  budaörsi
lakosságot  igazából  nem, de talán egy tétel  van,  ami igazából  valamilyen módon
érinti és minimális bevétel növekedést idéz elő. Tehát, alapvetően itt a gazdálkodó
szervezetek  felé  próbálták  meg  ezt  a  helyzetet  terelni.  Ők  Budaörsöt  akarják
megvédeni egyébként és ebben szeretnének partnert találni mindenkiben és most
nem a keresztény európás mondatra akart rímelni, csak egy picit. Tehát, szerinte ez
nekik egy kicsit most égetőbb és húsbavágóbb kérdés és ebben mindenkinek a lobbi
ereje számít. Tehát, ha bárki, bármit meg akar védeni, az inkább Budaörs legyen.
  
A Bizottság a napirend tárgyalása után,  7 igen  szavazattal, 2 tartózkodás  mellett
elfogadta a beterjesztett határozati javaslatot. 

  
64/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési koncepciója

4



Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúság és Sport Bizottsága javasolja
a Képviselő-testületnek a 2018. évi költségvetési koncepciót elfogadni az előterjesztésben
foglaltak szerint. 

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésének I-III. negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: Részletesen ismertette az előterjesztést.

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Fontosnak  tartja  megjegyezni,  hogy  a  tegnapi  TFVB
ülésén  elhangzott  egy kérés  egy módosítóval  kapcsolatban,  hogy tisztán  lássák,
melyek azok a teendők,  amelyekre elkülönített  összegek céltartalékba kerüljenek,
úgyhogy ezt majd meg lehet nézni holnap.

Vágó Csaba kabinetvezető:  Elkészült az előterjesztés, de szabályosan már nem
tudták a KMISB elé behozni, de a holnapi Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén már
tárgyalni fogják. Ha mégis kérik, akkor akár most is meg lehet tekinteni.

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: Nem találta meg, bár lehet,
hogy csak felületes volt, hogy a hitelnek a felvételében hol tartanak?

Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető:  A beszámoló  2.  sz.  mellékletében,  az
Önkormányzat bevételei táblázatban láthatják, a Finanszírozási bevételeken belül, a
költségvetési  hány  külső  finanszírozása,  és  itt  szerepel  a  hosszúlejáratú  hitel
felvétele.  1.720.000.000  forinttal  fogadta  el  a  Testület  anno  a  költségvetést.  A
beszámolási időszak végéig ebből a hitelből, 53.764.000 forint hitel lehívására került
sor.  Ezt  utófinanszírozásba  hívják,  hiszen  a  likviditásuk  lehetővé  teszi,  hogy  a
számlákat  folyamatában  fizetik.  A konstrukció  azt  is  lehetővé  teszi,  hogy akár  a
befogadott  számla,  az  igazolást  követően  úgy  kerüljön  benyújtásra,  és  hívják  le
hozzá  a  hitelt,  de  ez  folyamatában  zajlik.  Ez  természetesen  a  hitelcélok
megvalósulásával  függ  össze,  hogy  ezek  hogyan  alakulnak.  Ez  itt  kétfelé  van
szedve,  de  így  történik.  Amennyiben  ebből  a  hitelből  az  idén  nem kerül  minden
lehívásra, de a feladat zajlik, az természetesen majd a következő évi költségvetési
javaslatban fog szerepelni.   

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  2017-ben  az  Uszoda,  Sportcsarnok
világítás korszerűsítésére meghatározott hitel összegét vették fel és a beruházás el
is készült, illetve a Százszorszép Bölcsödének az udvarfelújítására vonatkozott egy
kisebb összegű felvétel. Így jött  ki az 53 millió forint.  Az útépítésekhez szükséges
hitel  kapcsán  elmondja,  hogy  közbeszerzési  eljárás  van  folyamatban  jelenleg  a
BKISZ VIII. csatornarekonstrukciót követően és a hitel második része, ami 2017-re
tervezve  volt,  az  pedig  az  útépítésekre  lesz  majd  fordítva,  de  most  már  minden
bizonnyal jövőre. 
Hangsúlyozza:  a  céltartalékba  kerülő  6/A,  6/B  mellékletben  levő  feladatok,  azok
benne vannak az előterjesztésben,  de az volt  a  kérés,  hogy pontosítva  lássák a
képviselők, hogy a 6/A, 6/B melléklet melyik soráról beszélnek pontosan, de az a 400
millió az az előterjesztés része, de tételesen, szövegszerűen ott van. Tehát, látható
jelen pillanatban is.
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dr. Bakó Krisztina elnök: az ügyosztályvezető úr által elmondottakra jelezte, hogy
igen, ez így van. 
          
A Bizottság a napirend tárgyalása után,  7 igen  szavazattal, 2 tartózkodás  mellett
elfogadta a beterjesztett határozati javaslatot. 

65/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi
költségvetésének I-III. negyedéves végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadását az
1-23. számú mellékletek szerint.
2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  iparűzési  adóbevétel
teljesülésének bizonytalanná válása és  Budaörs  Város saját  bevételeit  jelentősen
terhelő  „szolidaritási  adó”  miatt  az  alábbi  beruházási  és  felújítási  előirányzatokat
helyezze céltartalékba:

3.) Az önkormányzat fenntartásában működő óvodák felvételi körzethatárainak
megállapítása
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Karsainé Kovács Judit  köznevelési és  közoktatás osztályvezető: ismertette az
előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassák a beterjesztett javaslatot. 

dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag: hozzászólásában felvetette,
hogy a reggeli  helyi  buszok, amivel közlekedik gyermekeivel, teljesen televannak,
nagyon zsúfoltak. Van egy körülbelül fél órás etap reggel, amikor kérdéses, hogy föl
tudnak-e szállni, és babakocsival már meg sem kíséreli a felszállást, mert azzal már
nem férne föl.  Kérdezi,  hogy lehet-e ennek érdekében valamit tenni,  plusz járatot
beindítani esetleg? 

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető:  válaszában elmondja, hogy éppen az
említett időszakban, és pont a gyerekek miatt sűrítik és egy plusz járat is van már
benne, tehát a Mercedesek mellett, egy Wolksvagen is beállításra került, hogy ezt a
reggeli csúcsot megpróbálja valamilyen módon kezelni. Azt gondolja, hogy az egy
járattal előtte levő járatot lenne érdemes igénybe venni, mert azon meg alig vannak,
hiszen  mindenki  egyszerre,  az  iskolakezdésre  akar  beesni  a  gyerekekkel  és  így
valóban ez az utolsó járat már nagyon zsúfolt. Miután nincs az intézményeknél egy
lépcsőzetes  kezdési  időpont  kialakítva,  mindenki  egyszerre  és  az  utolsó  járatot
használja ahhoz, hogy beérjen. Sajnos nagyobb buszokat nem tudnak idetenni, mert
nem férnek el azon az útvonalon, ahol egyébként közlekednek. 

Stift  Nándor  képviselő:  ő  is  rendszeresen  használja  az  említett  járatot,  csak  a
másik  irányba.  Az  a  tapasztalata,  hogy  7.30  és  7.45  között  hétköznapokon,  a
lakótelep felé közlekedő két járat, ami egy nagyobb, meg egy kisebb busz, a nagy
majdhogynem televan, a kisebb, ami pár percre a nagy után jön, az pedig szinte
üres. A lakótelep felé ő ezt a problémát nem érzi, de mindenesetre foglalkozni kell
vele, meg kell vizsgálni!

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  visszatérve  a  napirend  tárgyához,  ami  az  óvodai
körzethatárok  megállapítására  vonatkozik,  felteszi  szavazásra  az  előterjesztett
határozati javaslatot, melyet a Bizottság 9 egyhangú igen szavazattal elfogadott.  
 
66/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Az  önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák  felvételi  körzethatárainak
megállapítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága, felülvizsgálva az óvodai körzethatárokat, elfogadásra javasolja a
fenntartásában lévő óvodák – mellékelt táblázat szerinti –körzethatárait.

4.) Együttműködési megállapodás meghosszabbítása a Törökbálinton működő
Izgiland Játszóházzal 

Karsainé Kovács Judit  köznevelési és  közoktatás osztályvezető: ismertette az
előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassák a beterjesztett javaslatot. 

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot,  9  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta.
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67/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Együttműködési  megállapodás  meghosszabbítása  a  Törökbálinton  működő
Izgiland Játszóházzal 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, az Izgiland Játszóházzal  kötött
megállapodást további 1 évvel hosszabbítsa meg, 2018. december 31-ig, és ennek
megfelelően  az  Együttműködési  Megállapodást  a  melléklet  szerinti  tartalommal
módosítsa.

5.)  Az  Érdi  Tankerületi  Központ  Fejlesztési  Koncepciója  2017  –  2022.
véleményezése

Karsainé Kovács Judit  köznevelési és  közoktatás osztályvezető: ismertette az
előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassák a beterjesztett javaslatot. 

dr.  Czuczor  Gergely  nem  képviselő  bizottsági  tag:  az  önkormányzat
véleményezését,  valamint  a  Fejlesztési  Tervet  átnézve  vette  észre,  hogy  a
Fejlesztési Terv 62. oldalán szereplő táblázatból hiányzik a Szent Benedek Általános
Iskola,  Középiskola,  ezért  javasolja: észrevételezzék,  hogy  a  Szent  Benedek
Általános  Iskola,  Középiskola  nem  szerepel  a  Fejlesztési  Terv  4.  sz.  melléklete
táblázatában – Nem állami fenntartású köznevelési intézmények bemutatása a TKK
járásaiban  –  és  kérjék  ennek  pótlását.  Kissé  nehezményezte,  hogy  a  Hivatal
észrevételei között nem látta ezt a hiányosságot feltüntetve.
  
A Bizottság, miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot
dr.  Czuczor Gergely javaslatával  együtt, 7 igen,  2 tartózkodással  elfogadta. (dr.
Czuczor Gergely és Löfler Dávid bizottsági tagok tartózkodtak)

68/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Az  Érdi  Tankerületi  Központ  Fejlesztési  Koncepciója  2017  –  2022.
véleményezése

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  Érdi  Tankerületi  Központ
Fejlesztési  Terv  2017-2022.  című  dokumentum  Melléklet  szerinti  véleményének
elfogadását  azzal,  hogy  észrevételezzék  azt  is,  mely  szerint  a  Szent  Benedek
Általános  Iskola,  Középiskola  nem  szerepel  a  Fejlesztési  Terv  4.  sz.  melléklete
táblázatában – Nem állami fenntartású köznevelési intézmények bemutatása a TKK
járásaiban – és kérjék ennek pótlását.   

6.) Intézményvezetői megbízás meghosszabbításának véleményezése az állami
fenntartású,  Kesjár  Csaba Általános Iskola  2.  vezetői  ciklusra  vonatkozó
intézményvezetői megbízásához 
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Karsainé Kovács Judit  köznevelési és  közoktatás osztályvezető: ismertette az
előterjesztést és kérte a Bizottságot, hogy támogassák a beterjesztett javaslatot. 

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot,  9  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadta.

69/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Intézményvezetői  megbízás  meghosszabbításának  véleményezése  az  állami
fenntartású,  Kesjár  Csaba  Általános  Iskola  2.  vezetői  ciklusra  vonatkozó
intézményvezetői megbízásához

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek támogató vélemény megadását
Tóth  Krisztina  további  5  éves  megbízásához,  a  Kesjár  Csaba  Általános  Iskola
intézményvezetői megbízásához.

II. Bizottsági hatáskör:

7.) Indiai tánc workshop és előadás támogatási kérelem 

Géczy-Gaál Szilvia kulturális ügyintéző: ismertette az előterjesztést.

Stift Nándor képviselő: kérte, hogy hallgassák meg a kérelmezőt.

dr. Bakó Krisztina elnök: javasolja, hogy biztosítsanak kérelmezőnek hozzászólási
lehetőséget a napirend tárgyalása során. A Bizottság a javaslatot 9 egyhangú igen
szavazattal elfogadta. 

70/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása Rubik Gina kérelmező részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága úgy dönt, hogy az „Indiai tánc workshop és előadás támogatási kérelem”
c.  napirendi  pont  tárgyalása  során, hozzászólási  lehetőséget  biztosít  Rubik  Gina
kérelmező részére. 

Rubik  Gina  kérelmező:  részletesen ismertette  a  programsorozatra  vonatkozó
kérelmét, majd válaszolt a felmerülő kérdésekre.

Simándi  Szelim  képviselő:  miután  már  támogatta  kérelmezőt  az  önkormányzat
azzal,  hogy megjelenítették a rendezvényt  Budaörs honlapján, valamint a PostArt
helyet  is  biztosít  a  programokhoz,  és  miután  most  először  lesz  Budaörsön  a
rendezvényük  még  ne  támogassák  anyagilag.  Várják  meg,  nézzék  meg,  hogy
mennyien látogatják majd, mennyire kelti fel az érdeklődését a budaörsi lakosoknak,
és majd ennek ismeretében támogassák a következő évben, amennyiben érkezik
majd kérelem.  
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dr. Bakó Krisztina elnök: Valóban az első rendezvényük Budaörsön, de javasolja,
hogy 50.000 Ft-tal támogassák a programok első ízben történő megvalósítását.

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  szintén  50.000  Ft  támogatást  javasol  a
rendezvény megvalósításához.
A  Bizottság  miután  részletesen  megtárgyalta  a  napirendet, 9  egyhangú  igen
szavazattal  elfogadta,  hogy  50.000 Ft-tal  támogassák az indiai  tánc workshop és
előadás programsorozatot.   

71/2017. (XI.07.) KMISB sz.  határozat

Indiai tánc workshop és előadás támogatási kérelem 

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága  Rubik Gina kérelmét 50.000 Ft-al támogatja, a
Budaörs  Város Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.
24.) rendelet 5/B. sz. melléklet, Önkormányzat kiadásai/Működési kiadások, 6.
„Közoktatási, Művelődési Ifjúsági és Sport Bizottság kerete” terhére azzal a
céllal,  hogy  támogassa  a  városban  novemberben  a  PostArton
megrendezésre  kerülő  indiai  tánc-workshopot,  indiai   táncelőadás  és
koncert programsorozatot. 

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága felkéri  a polgármestert  a támogatási szerződés
aláírására.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  az  átvezetésről  a  következő
költségvetési rendelet módosítása során intézkedjen. 

Határidő: 2017. november 18. (szerződéskötés, támogatás folyósítása) 
Felelős: polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet (támogatási szerződés megkötése)

  Pénzügyi Iroda (utalás)

dr. Bakó Krisztina elnök:  miután több napirendi pontjuk nincs, köszöni a Bizottság
tagjainak a munkáját és az ülést  1745 órakor bezárja. 

k.m.f.

      Stift Nándor           dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró            a Bizottság elnöke
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